
主辦機構： 
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 2026 校際美式桌球比賽  

比賽章程 

 

活動宗旨 提供機會給愛好桌球運動的學生們籍比賽互相切磋，進一步提升技術水平，

同時發揚團隊精神，促進交流學習。 

  

比賽日期 2026 年 4 月 25 日、26 日及 5 月 1 日、3 日、9 日、10 日、17 日、23 日、 

24 日、31 日及 6 月 7 日（星期六、日及公眾假期） 

  

比賽場館 順利邨體育館   九龍觀塘順利邨道 33 號  

  

參賽資格 以本港全日或半日制中、小學為參賽單位，不接受個人報名。 

設個人賽(小學組) 、個人賽(中學組) 及隊際賽 3 個項目賽事。 

【個人賽(小學組)】 每間學校最多可派出 2 位參賽者（男女均可）。 

【個人賽(中學組)】 每間學校最多可派出 2 位參賽者（男女均可）。 

【隊際賽】 每間學校最多可派出 2 支隊伍 (每隊 2 位參賽者，男女

混合均可)，參賽者當中亦最多可派出一位現任香港少青

精英隊隊員（香港少青精英隊隊員只可以參加此項賽
事）。 

* 賽會有權按報名情況訂立組別或調整參加名額。 

  

獎  項 每項賽事設冠軍、亞軍、季軍及殿軍，並各獲獎盃乙座。 

每位參賽者均獲出席證書乙份。 

  

報 名 費 每間學校 港幣$200 

  

報名方法 1. 每間學校可報名參加 1 至 3 個項目賽事，參加【個人賽】的球員亦同時

可參加【隊際賽】。 

2. 填妥報名表連同報名費（支票抬頭註明「中國香港桌球總會有限公司」） 

親臨或郵寄至： 

中國香港桌球總會有限公司 

香港銅鑼灣大球場徑 1號奧運大樓 1027室 * (報名請於星期一至五辦公時間)* 

3. 如支票未能兌現，本會將會收取港幣$100 的行政費用。 

  

截止報名日期 2026 年 4 月 10 日（星期五）  * 以郵戳為準 

  

 參賽者可於 2026 年 4 月 22 日（星期三）後瀏覽中國香港桌球總會網頁查詢

賽程。本會亦將以電郵方式通知各參賽學校，但不會作個別通知。 
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 2026 校際美式桌球比賽  

比賽章程  

 

比賽規則 1. 賽事採用世界美式桌球總會 (WPA) 賽事所採用之規例進行。 

 2. 賽事將採用單淘汰或單循環作賽，稍後公佈詳情。 

 3. 參賽者及參賽隊伍必須穿著整齊之學校運動服(運動衫、運動褲及運動鞋)，

否則不准出賽。如學校運動服為背心短褲，或學校沒有規定之運動服或非上

述之學校運動服，請穿著圓領或有領 T-恤、 長褲、皮鞋或運動鞋作賽。賽

會有權拒絕服裝不適當之參賽者作賽。  

 4.  視乎實際情況，賽會有權將當日的賽事提前或押後舉行；調整或更改賽程，

不得異議。 

 5. 除得到賽事小組委員會同意，賽期經公開抽籤安排後不會作任何更改。 

 6. 裁判在比賽中所作出之判決將為該場比賽之決定，如有上訴，可向賽事總監

或總裁判提出，賽事小組委員會之決議將為最終之決定，不能上訴。 

  
賽事總監：成國棟先生 (9654 4392)   

總裁判：陳榮忠先生 (9435 1069) 

  

報  到 參賽者於開賽時間後遲到報到 10 分鐘內負一局，遲於 15 分鐘作棄權論，報名

費概不發還。 

  

改  期 若賽事開始前 2 小時或賽事進行中，天文台懸掛八號或以上颱風訊號，該日賽

事取消，補賽日期將另行通知。 

  

其他事項 1. 如球員於比賽中受傷，須由學校自行負責，賽會並不負任何形式的責任。 

 2. 本會保留接受或拒絕任何人仕參加是項比賽之最終權利。 

 3. 本章程如有未盡善之處，本會有權修改或補充。 

             4. 如參加人數少於 10 人，該項賽事有可能會取消。 

   

查  詢 查詢有關報名及比賽事項，請致電中國香港桌球總會有限公司。 

電話號碼：2504 8641 傳真號碼：2577 7551  

電郵：info@hkbilliardsports.org.hk  

http://www.hkbilliardsports.org.hk 
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 Inter-School  Pool  Champio nship 2026  

 

INFORMATION 
 

Objectives To encourage students who are keen on billiards sports to compete with each other to 

improve their skills, develop team spirit and promote exchange of learning and ideas 

among them. 

  

Event Date 25th , 26th April; 1st, 3rd, 9th, 10th, 17th, 23rd, 24th, 31st May; 7th June 2026  

(Saturday, Sunday & Public Holiday) 

  

Venue Shun Lee Tsuen Sports Centre   No. 33, Shun Lee Tsuen Road, Kwun Tong, Kowloon  

  

Eligibility Only application by full day or half day primary school or secondary school in Hong Kong 

will be accepted. Application by individuals will not be accepted. 

Total 3 events: Individual (Primary), Individual (Secondary) & Team 

【Individual (Primary)】Each school may enroll up to 2 players (Mixed gender is 

acceptable). 

【Individual (Secondary)】Each school may enroll up to 2 players (Mixed gender is 

acceptable). 

【Team】Each school may enroll up to 2 teams (2 players in each team, mixed-gender is 

acceptable) , but only up to 1 Junior Elite Athlete may participate in each team (HKSI 

Junior Elite Athletes are only allowed to participate in this event). 

 

* HKBSCC reserves the rights to re-set groups or players quota depending on actual 

numbers of participants. 

  

Award Each event will have a Champion, 1st Runner-up, 2nd Runner-up & 3rd Runner-up. The 

winner will be awarded a Trophy. 

Every player will be given a Certificate of Appreciation. 
  

Entry Fee HK$200 per school 

  

Registration 

Method 

1. Each school may apply for 1 to 3 events. A player may participate in both 

【Individual】 and 【Team】 events.  

2. Applicant should complete the enrollment form and deliver a crossed cheque (payable 

to “BILLIARD SPORTS COUNCIL OF HONG KONG CHINA LIMITED”) for 

the entry fee.  

Please submit the form and cheque by post or personal delivery to the office of 

HKBSCC, which address is Room 1027, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, 

Causeway Bay, Hong Kong.       *(Register in office hour : Monday to Friday) 

3. Administration fee HK$100 shall be charged if the check is dishonoured  

  

Registration 

Deadline 

10th April 2026 (Friday) *Applications received by mail will be based on the date of the postmark. 

  
 The draw will be displayed / announced after 22nd April 2026 (Wednesday) in the 

above-mentioned venue and HKBSCC Website. HKBSCC will also notify all participating 

school for the draw by email but will not notify the players individually. 
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 Inter-School  Pool  Championship 202 6  

 

INFORMATION 
 

Rules & 1. The Championships applies the Rules and Regulation of WPA.  

Regulations 2. The Championship will be in Knock-Out System or Round-Robin System, which will 

be announced with further details. 

 3. Players must be dressed in school sport uniform properly (Sweatshirt/T-shirt, 

sports pants and sport shoes), otherwise the players will be disqualified. If the 

school sport uniform is a tank top and shorts, or if the school does not have a required 

uniform, or if the school sport uniform is not one of the above, players should wear a 

T-shirt with a crew neck or collar, trousers, and leather shoes/sport shoes. 

HKBSCC reserves the rights to disqualify any player who dresses improperly.  

 4.  HKBSCC reserves the rights of re-scheduling the matches and the Championship may 

be postponed or cancelled depending on the circumstances.  

 5. No change of schedule allowed after the draw has been completed, unless with 

approval from the Tournament Sub-Committee. 

 6. Players may appeal to the Tournament Director or Chief Referee against the decision 

of the Referee made in the match. The Tournament Sub-Committee's decision is the 

final decision, and no further appeal is allowed. 

  
Tournament Director: Mr. Paul Shing (9654 4392)   

Chief Referee: Mr. Chan Wing Chung (9435 1069) 

  

Reporting Any player who is late for reporting to the venue for less than 10 minutes will lose ONE 

rack, and if late for 15 minutes will lose the Match and entry fee will be forfeited. 

  

Re-scheduling If Hong Kong Observatory has issued typhoon signal no. 8 or above 2 hours before or 

during an event, the event will be cancelled. The re-arrangement of the event will be 

announced afterward. 

  

Remarks 1. Any injury to players shall be the responsibility of their own school. HKBSCC shall 

not have any responsibilities. 

 2. HKBSCC reserves the final rights to accept or refuse anyone to participate in this 

event.。 

 3. HKBSCC reserves the rights to amend or supplement if there are any imperfections in 

this information. 

             4. If there are less than 10 players in any event, the event may be cancelled. 

   

Enquiry Please contact Billiard Sports Council of Hong Kong China Limited for further 

information 

Tel. : 2504 8641 Fax : 2577 7551  

Email : info@hkbilliardsports.org.hk  

http://www.hkbilliardsports.org.hk 
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